



NO RETURN /EXCHANGE/ REFUND WILL BE GIVEN ON ANY PURCHASES

貨物銷售，恕不退貨、換貨、退款

The products listed below, but not limited, are considered **ULTIMATE SALE** and will not be eligible for return/exchange/refund.

以下產品銷售被視為**最終銷售**，銷售不作退貨、換貨、退款

Ultimate Sale items **最終銷售產品**:

Fencing Mask 劍擊面罩

Fencing Uniform 劍擊服

Fencing Weapons (Complete/ Blade) 劍擊器材 (整劍、劍條)

Fencing Electric Jackets 劍擊電衣

Fencing Body Wire 劍擊手線

Fencing Spare Parts 劍擊零配件

Fencing Shoes 劍擊鞋

Fencing Bags / Rollbags 劍袋、劍車

- “There are **no unbreakable** fencing blades. **allstar** do not provide any warranty in the event of blade breakage” (Extract from official “Terms and Conditions” of **allstar**)
“不存在**不斷裂**劍條；**allstar** 對劍條損壞不提供售後保障” (節錄自 **allstar** 官方銷售條款及政策)
- Customers are strongly recommended to inspect the item for its condition, its properties, its functionality and the size prior to Purchase. Products sold are considered **ULTIMATE SALE** and will not be eligible for **return/exchange/refund**.
顧客購買產品前請檢查產品的品質、產品的特性、功能性及尺碼；產品銷售後被視為**最終銷售**，不作**退貨、換貨、退款**
- We do not offer repairing service. Customer may choose to have your item sending back to **allstar** for repairing on your own cost.
本會不設維修服務。所有器材維修將會寄回 **allstar**，當中郵費及相關費用由顧客承擔
- Order for Customized products (e.g. Mask / Fencing Uniform with Name Print) is not Cancellable or Returnable for whatsoever reason.
特別訂制產品 (例如：印名面罩、劍服) 訂單，不論任何情況，均不能取消或退貨
- Due to supply chain issue, it will take longer delivery time than usual and unpredictable. Customers are not allowed to cancel the order **Unless** the ordered item remain undeliverable **more than 4 months** from the date of the order.
由於供應鏈問題，**allstar** 產品到貨時間比正常時間為長及難以確定。**除**預訂產品從付款預訂日起計，**超過4個月**尚未到貨，顧客不能取消相關訂單